

**No. 42671. Multilateral**

CONVENTION FOR THE SAFEGUARDING OF THE INTANGIBLE CULTURAL HERITAGE. PARIS, 17 OCTOBER 2003 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION

**Benin**

*Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 17 April 2012*

*Date of effect: 17 July 2012*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 30 April 2012*

**N° 42671. Multilatéral**

CONVENTION POUR LA SAUVEGARDE DU PATRIMOINE CULTUREL IMMATÉRIEL. PARIS, 17 OCTOBRE 2003 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2368, I-42671.*]

RATIFICATION

**Bénin**

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 17 avril 2012*

*Date de prise d'effet : 17 juillet 2012*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 30 avril 2012*